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PROTOKÓŁ NR LVI/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 22 lutego 2024 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecny radny: P. Pałucki 

Spóźniła się radna M. Hetnarowicz.. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica złożył  wniosek               

o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał. 

 

Pierwszy wniosek z dnia 15 lutego 2024 r. o wprowadzenie do porządku obrad porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek Wójta Gminy nr 1 z dn. 15.02.2024r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Drugi wniosek z dnia 21 lutego 2024r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, 



2 
 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek Wójta Gminy nr 2 z dn. 21.02.2024r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

 

Radny M. Jarzmicki zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały              

o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn "Budowa       

i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu słupskiego 

mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”. 

Radny M. Jarzmicki stwierdził, że kontrowersję budzi fakt, że w Gminie Damnica w ramach 

tego projektu przewidywane jest wykonanie tylko ok. 30 m chodnika podczas, gdy na terenie 

pozostałych gmin powiatu słupskiego będzie się wykonywać kilkanaście lub kilkadziesiąt 

razy dłuższe odcinki chodników. Drugą kontrowersją jest kwota, za którą miałby być 

wykonany ten odcinek chodnika, czyli blisko 130 tys.zł. Wśród radnych nie ma wątpliwości, 

że nie do przyjęcia jest wykonanie tak krótkiego odcinka chodnika za tak duże pieniądze. 

Radny M. Jarzmicki uważa, że nie można obarczać odpowiedzialnością organu 

uchwałodawczego powiatu słupskiego, za to jakie odcinki chodników będą na terenie gminy  

wykonane, ponieważ zgodnie z tym, co radny ustalił to organy wykonawcze gmin za pomocą 

korespondencji wskazały odcinki, na jakich mają być wykonane chodniki oraz długości tych 

chodników. Podczas posiedzeń Komisji niektórzy radni sugerowali, aby zagłosować przeciw 



3 
 

temu projektowi uchwały. Tylko głosując w ten sposób może być tak, że powiat zrealizuje 

budowę chodników w pozostałych gminach a w Damnicy nie. 

W związku z tym radny M. Jarzmicki wnioskuje o wycofanie projektu uchwały z porządku 

obrad i ewentualne negocjowanie z organem wykonawczym powiatu słupskiego. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski poinformował, że projekt uchwały został omówiony          

i wyjaśniony podczas posiedzeń wszystkich Komisji Rady. Rację jest to, co powiedział radny 

M. Jarzmicki, że organy wykonawcze gmin, czyli Wójtowie wnioskowali o konkretne 

inwestycje w ramach tego projektu i Wójt Gminy Damnica wnioskował o dwie inwestycje. 

Pismem z dnia 17 marca 2023r. Wójt wnioskował przede wszystkim o budowę drogi dla 

pieszych w miejscowości Damno wzdłuż drogi powiatowej na odcinku od drogi powiatowej 

nr 1137G wzdłuż drogi powiatowej 1139G w kierunku Wiatrowa do końca zabudowań, czyli 

ok. 320 m. Drugi wniosek to budowa peronu i wymiana wiaty przystankowej na przystanku w 

miejscowości Wielogłowy wraz z odcinkiem chodnika wzdłuż drogi powiatowej i to jest te   

10 m chodnika w m. Wielogłowy. Dodatkowo na skutek wniosków z poprzednich lat 2021-

2022 uwzględnione zostało Bięcino. Co, do wniosku o wycofanie projektu uchwały                 

z porządku obrad to Wójt Gminy jest przeciwny dlatego, że pole negocjacji, co do możliwości 

rozszerzenia tego zadania w ramach tych środków, właśnie wczoraj się zakończyły. Gmina 

otrzymała ostateczna odpowiedź od Starosty Słupskiego, że nie ma możliwości rozszerzenia 

tego zadania, pomimo tego, że dwukrotnie wnioskowano. W związku z tym, że Damno nie 

zostało uwzględnione żeby rozszerzyć to zadanie o budowę chodnika w pasie drogi 

powiatowej od drogi krajowej w Wielogłowach. Wójt w tej sprawie zrobił wszystko, co było 

możliwe. Na wniosek Starosty przygotowany został projekt uchwały i teraz Rada jako organ 

uchwałodawczy winna zdecydować i podjąć trudną decyzję. 

 

Radny M. Jarzmicki w związku z tym, że jest to trudna decyzja, podtrzymuje swoje 

stanowisko o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad dzisiejszej sesji. Natomiast na 

posiedzeniach późniejszych Komisji jeszcze raz porozmawiać na ten temat. 

 

Radny M. Malinowski odniósł się do zaproponowanego projektu uchwały i chciałby, aby 

mimo wszystko procedować ten projekt uchwały a nie wycofywać go z porządku obrad. 

Zakres rzeczowy tego zadania w poszczególnych gminach przedstawia się następująco: 

Gmina Dębnica Kaszubska 640 mb, Gmina Redzikowo 1500 mb, Gmina Kobylnica 550 mb, 

Gmina Potęgowo 390 mb, Gmina ustka 280 mb, Gmina Kępice 1100 mb i Gmina Damnica   

30 mb. Radny ma nadzieję, że głosując nad projektem uchwały Rada pokaże też innym 

gminom, że Damnica nie jest zaściankiem w powiecie. Gmina Damnica też chce się rozwijać, 

inwestować, poprawiać bezpieczeństwo pieszych użytkowników dróg ale nie poprzez budowę 

30 m chodnika. 

 

Radny W. Wilkowski podziękował za szczegółowa informację na temat zadania, jakie są 

różnice w zakresach. Radny przychyla się do wniosku radnego M. Jarzmickiego o wycofanie 

projektu uchwały z porządku obrad dzisiejszej sesji. Z tego względu, aby nie zablokować 

sobie jakichkolwiek możliwości w rozmowach z powiatem. W pierwszej kolejności należy 
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przegłosować zgłoszony wniosek. Jeżeli nie zostanie przyjęty wówczas Rada będzie 

procedować projekt uchwały. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że nie ma już pola do negocjacji, co do realizacji 

tego zadania, ponieważ powiat podpisał umowę na realizacje właśnie tych części chodników. 

Radni otrzymali szczegółowe wyjaśnienia jeżeli chodzi o Gminę Damnica. Głosując dziś nad 

tą uchwałą Rada nie decyduje o tym czy zadanie to będzie realizowane czy nie. Rada 

decyduje o tym, czy chce współfinansować realizację tego zadania w takiej wartości. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, że zgodnie z kosztorysem przedstawionym przez powiat 

koszt wykonania 1 m
2 

chodnika wynosi około 4.000 zł. natomiast przy przetargach 250 zł. 

Jeżeli rada podejmie przedstawiony projekt uchwały narazi budżet gminy, że za 30m zapłaci 

50.000 zł. Będzie to najdroższy chodnik w historii. 

 

Przewodniczący K. Kozina przedstawił swoje stanowisko w tej sprawie podczas posiedzeń 

Komisji. Podobnie jak radny Ł. Malinowski uważa, że projektu uchwały nie należy 

wycofywać z porządku obrad tylko przystąpić do jego procedowania. Może radni powiatowi 

wyjaśnią jakim kluczem kierował się powiat ustalając zakres tego zadania w poszczególnych 

gminach? 

 

Radna Powiatu M. Janusz przedstawiła dokument, który jest załącznikiem do oficjalnego 

pisma z dnia 3.03.2023r. kierowanego przez Starostę Słupskiego do wszystkich Wójtów, czyli 

organów wykonawczych powiatu słupskiego. W piśmie wskazano m.in. w jakim zakresie,       

z jakiego programu, na jakich zasadach jest finansowanie. Rozpisane są także źródła 

finansowania i kwoty przypisane poszczególnym gminom. Radna nie zna odpowiedzi na 

pytanie Przewodniczącego K. Koziny, ponieważ to było w gestii organów wykonawczych a 

nie uchwałodawczych. Szczegóły dotyczące negocjacji posiada Pan Wójt, natomiast 

korespondencja w tej sprawie prawie roczna nie jest Radnej znana. Dlaczego inne gminy mają 

większe kwoty, większe zakresy, bo być może wnioskowały o większe. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski stwierdził, że dokument przekazany radnym przez Radną 

Powiatu M. Janusz nie dotyczy inwestycji, której dotyczy dyskusja. Dotyczy zadania 

„Zwiekszenie bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez kompleksową modernizacje dróg 

powiatowych w powiecie słupskim.” Natomiast w chwili obecnej dyskutujemy nad zadaniem 

„Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu 

słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”. Są 

to dwa zupełnie różne programy. Do przedstawionego przez radną programu Gmina Damnica 

nie miała żadnych udziałów.  

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wycofaniem                

z porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały o udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn "Budowa i przebudowa dróg dla pieszych      

w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę 

bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, 

Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (8) 

Tadeusz Bubniak, Ewa Diegner, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda 

Kucharska, Łukasz Malinowski, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, ze wniosek nie został przyjęty. 

 

Radny M. Jarzmicki zgłosił wniosek zmianę kolejności procedowanych projektów uchwał       

z punktu 8 i przesunięcie do punktu 4 oraz zmianę kolejności pozostałych punktów porządku 

obrad dostosowując numerację do tej zmiany. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za zmiana kolejności 

procedowanych uchwał? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zmianę porządku obrad - zmianę kolejności procedowanych projektów uchwał z 

punktu 8 i przesunięcie do punktu 4 oraz zmianę kolejności pozostałych punktów porządku 

obrad dostosowując numerację do tej zmiany..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Wanda Kucharska, 

Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (5) 

Tadeusz Bubniak, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Agnieszka 

Szarłot-Dietrich 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 
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1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu”. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – 

Świecichowo (gmina Główczyce i gmina Damnica)”. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego 

poprzez ich modernizację” w ramach programu Rządowego Funduszu Polski Ład – 

Program Inwestycji Strategicznych (edycja 8). 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z 

dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i 

Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LII/569/2023 Rady Gminy Damnica z dnia 23 

listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica 

na rok 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

11. Projekt uchwały w sprawie utworzenia mieszkania wspomaganego oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Damno. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica - Sąborze I 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica - Sąborze II 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Karzniczka. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

18. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bięcino. 

19. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Karzniczka. 

20. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Damnica na okres od 1 stycznia 2024 r. do 30 kwietnia 2024 r. 

21. Przyjęcie sprawozdań z pracy Komisji Rady Gminy za 2023 rok. 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica – Domaradz. 
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23. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi 

sąsiedzkie, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

jak również trybu ich pobierania. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie Sesji. 

 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokoły z poprzednich Sesji tj. 14 grudnia 

2023 r., 19 grudnia 2023r. oraz 4 stycznia 2024 r. zostały sporządzone, podpisane                     

i opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Damnica. Radni nie 

wnieśli uwag do ich treści. 

 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych 

na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu”. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

jeszcze dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili uwag w przedmiocie projektu uchwały 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych 

na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu” 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Tadeusz Bubniak 

PRZECIW (7) 

Ewa Diegner, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz 

Malinowski, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, 

Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwala nie została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 21 lutego 2024r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki do projektu uchwały. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

W związku z niepodjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu”, Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do 

projektu uchwały następującej treści: 

II. W zakresie wydatków – załącznik nr 2 

1. W dziale 600 – „Transport i łączność”, rozdziale 60014 „Drogi publiczne powiatowe” 

zmniejsza się plan wydatków o kwotę 52.636,00 zł. rezygnując z „Pomocy finansowej dla 

Powiatu Słupskiego na budowę i przebudowę dróg dla pieszych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu”. 

2. W dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” 

zwiększono plan wydatków o kwotę 52.636,00 zł. na zadanie inwestycyjne „Przebudowa 

dróg gminnych”. 

III. W zakresie zadań inwestycyjnych – załącznik nr 3: 
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1. Wykreślono zadanie inwestycyjne pn. „z „Pomocy finansowej dla Powiatu Słupskiego na 

budowę i przebudowę dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu 

słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”. 

2. Zwiększono o 52.636,00 zł. plan zadania inwestycyjnego „Przebudowa dróg gminnych”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili uwag w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/598/2023 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2024 r., została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024 - 2040 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/599/2024 w sprawie  zmian                

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – 

Świecichowo (gmina Główczyce i gmina Damnica)”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – 

Świecichowo (gmina Główczyce i gmina Damnica)”..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/600/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – Świecichowo (gmina Główczyce i gmina 

Damnica)”., została podjęta. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego 

poprzez ich modernizację” w ramach programu Rządowego Funduszu Polski Ład – Program 

Inwestycji Strategicznych (edycja 8). 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego 

poprzez ich modernizację” w ramach programu Rządowego Funduszu Polski Ład – Program 

Inwestycji Strategicznych (edycja 8) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/601/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego poprzez ich modernizację” w ramach programu 

Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych (edycja 8), została 

podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i 

przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki  

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/602/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LII/569/2023 Rady Gminy Damnica z dnia              

23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica 

na rok 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny W. Wilkowski chce wyjaśnić kilka nieścisłości w dyskusji na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów. Co jest powodem wprowadzenia zmian w tym programie? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że radny po raz kolejny zadaje to samo pytanie, na które 

uzyskał szczegółową odpowiedź podczas posiedzenia Komisji. Zmiana programu związana 

jest ze zwiększeniem zakresu pomocy organizacjom pozarządowym miedzy dokiem 2023       
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a 2024 o znaczną kwotę. Chcemy organizacjom dalej pomagać. Każda z organizacji może 

wystąpić o dotację z budżetu gminy. W 2024r. wnioski o dotację złożyło 11 organizacji, 

niektóre nie otrzymały dotacji. Stąd chcemy pokazać, że jesteśmy społeczeństwem 

obywatelskim i organizacje mogą ubiegać się o dotację. 

 

Radny W. Wilkowski z przekazanych informacji wynika, że kwota zwiększania programu na 

chwilę obecną nie ma jeszcze przeznaczenia i jest dostępna dla wszystkich stowarzyszeń? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, że podziałem środków zajmuje się powołana Komisja. 

Wójt nie jest członkiem Komisji 

 

Radny W. Wilkowski stwierdził, ze przyjął do wiadomości wyjaśnienia Wójta, jednak są one 

sprzeczne z pewnym pismem z dnia 5 lutego br. skierowanym do jednego z klubów 

sportowych. Z pisma wynika, że otrzyma 34.000 zł. w pierwszej transzy i 34.000 zł. w drugiej 

transzy. Z czego wynika, ze razem klubowi obiecano 68.000 zł. Z innych dokumentów 

wiadomo, że klubowi przyznana została dotacja w wysokości 46.000 zł. Czyli wychodzi na 

to, że to zwiększenie jednak ma przeznaczenie. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że tak jak wyjaśniał wcześniej Gmina nie utrzymuje 

klubów sportowych. Gmina dotuje kluby sportowe i inne organizacje. Udział Gminy              

w kosztach klubu sportowego Bobrowniki wynosi 91%. Kluby mogą pozyskiwać różne 

środki. Wójt Gminy sponsoruje, lobbuje różne organizacje m.in. Dom Kultury, Bibliotekę. 

Także różne firmy wpłacają dotacje na cele, które Wójt wskazuje. Na podstawie wypowiedzi 

radnego W. Wilkowskiego Wójt nie rozumie w czym tkwi problem. Gminie zależy na tym, 

aby kluby sportowe uczestniczyły w lidze. Natomiast kwestia rozdziału tych środków i na co 

one je przeznaczają należy do kompetencji klubów, które winne zdobywać środki z różnych 

źródeł. Gmina Damnica wyjątkowo wysoko dotuje kluby sportowe. Wójtowi zależy, aby 

kluby sportowe miały dobra sytuacje finansowa i będzie rozmawiał m.in. z firmami 

wiatrakowymi, firmami które budują S6 o wsparcie m.in. Domu Kultury, Biblioteki, 

zespołów i innych organizacji.  

 

Radny W. Wilkowski cytuje z treści pisma „ tym samym moglibyśmy zawrzeć umowę na 

realizacje wyżej wymienionego zadania na okres od dnia jej podpisania do 31.07.2024r. 

zabezpieczając kwotę 34.300 zł. Następnie po zwiększeniu środków finansowych w budżecie 

Gminy oraz zmianie rzeczowego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

rok 2024, mogłaby zostać zawarta kolejna umowa na okres od 1.08.2024r. do 31.12.2024r.  

również na kwotę 34.300 zł., co w sumie dałoby wnioskowaną przez państwa dotację             

w wysokości 68.600 zł.” To pismo jest z dnia 5 lutego już po wcześniejszych pismach              

o przyznaniu dotacji w wysokości 46.000 zł. Z tego można wnioskować, że to zwiększenie 

jest celowe. Jest w tym sens ale jest też kwestia pewnych nieścisłości. Mówi się, że wszyscy 

mogą się o to ubiegać a z pisma wynika, że te środki sa już przeznaczone w znacznej 

większości dla Poloneza Bobrowniki. Bardzo bobrze, bo ta organizacja była krzywdzona 

podczas przeprowadzania konkursu, została jej obniżona kwota dotacji w stosunku do tego 

czego działacze oczekiwali. Radny uważa, że jednym daje się wszystko a drugim zaniża się 
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na tyle na ile jest to tylko możliwe. Radny zgadza się z twierdzeniem Wójta, że 

stowarzyszenie powinny posiadać inne środki. Radny swego czasu występował, aby 

stowarzyszenia wprowadziły składki a nie żyły tylko kosztem podatnika. Jednak należy być 

uczciwym i przede wszystkim mówić prawdę od początku do końca, bo sprzeczności później 

wychodzą. Tak jak w tej chwili to wygląda. Radny podziękował Wójtowi za szczegółowa 

odpowiedź, natomiast radnym pozostawia pod rozwagę to, co przed chwilą przedstawił. 

Radny chciał sprawdzić, czy wszyscy mówią prawdę, czy nie mówią prawdy. Wchodzi na to, 

że nie wszyscy. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że radny W. Wilkowski zarzuca mu mówienie 

nieprawdy, zostało to nagrane i są świadkowie. Radny przekazuje nieprawdziwe informacje 

m.in. o tym, że klub Bobrowniki jest finansowany niżej. Nieprawda. Jeżeli chodzi o strukturę 

wydatków to klub w Damnicy jest na poziomie 84%. Natomiast klub w Bobrownikach w tej 

chwili 91%. Ponadto Klub w Bobrownikach nie wykorzystuje wszystkich środków dotacji i 

oddał 10.000 zł. niewykorzystanych środków. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że z treści pisma cytowanego przez radnego    

W. Wilkowskiego jasno wynika, że Wójt wychodząc z wnioskiem do Rady o zmianę 

rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, tylko i wyłącznie w zakresie 

kwoty poprzez zwiększenie tej kwoty a także zabezpieczenie odpowiedniej kwoty w budżecie 

gminy daje możliwość na tych samych zasadach m.in. klubowi Polonez Bobrowniki, aby 

złożył ofertę w konkursie, który Wójt ogłosi po zmianie programu. Wówczas klub będzie 

mógł tak, jak każde inne stowarzyszenie, nie tylko z terenu Gminy, wystąpić z wnioskiem       

o środki. Będzie powołana Komisja więc trudno teraz zakładać kto jakie otrzyma środki. Wójt 

działa w trosce, aby klub posiadał środki na to, aby zabezpieczyć swoje funkcjonowanie do 

końca roku, w związku z tym, że w roku ubiegłym awansował, podobnie jak klub sportowy 

Damnica. Program daje możliwość występowania o środki po ogłoszeniu konkursu. Nie ma 

zmiany trybu przydzielania środków i te środki nie są naznaczone. 

 

Radny M. Jarzmicki uważa, że nikt nie ma nic przeciw temu, że klub sportowy Damnica lub 

inne stowarzyszenia dostały takie kwoty jakie wynikają z decyzji. Radny bardzo cieszy się, że 

klub sportowy Damnica otrzymał tak wysokie dofinansowanie. Tak, jak Wójt wyjaśniał na 

posiedzeniu Komisji, są to cztery drużyny, jedna drużyna seniorska  i 3 juniorskie. Sport 

należy propagować i rozpowszechniać kulturę fizyczną. Jednak wszyscy radni wiedzą, że 

klub sportowy Polonez Bobrowniki otrzymując kwotę 46.000 zł. to jest to trochę za mało jak 

na utrzymanie na tym poziomie rozgrywkowym, klasa okręgowa. Radny cieszy się, że środki 

na ten cel zostaną zwiększone o te 33.000 zł. i ma nadzieję, że klub sportowy Polonez 

Bobrowniki wystąpi z takim wnioskiem a Komisja opiniująca wyda pozytywna opinię. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas podkreślił, że chce pomów stowarzyszeniom i dziwi się, że radny 

W. Wilkowski oskarża Wójta o to, ze traktuje kluby sportowe nierówno. To nie Wójt 

dokonuje podziału środków tylko powołana Komisja. Wójt A. Kordylas uprzedził radnego   

W. Wilkowskiego o konfrontacji prawnej w tej sprawie. 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wszystkim zależy, aby drużyny grały w klasie 

okręgowej i promowały naszą gminę. Chcemy, aby nasza młodzież zostawiała swoją energie 

na boiskach, salach gimnastycznych a nie innych miejscach. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LII/569/2023 Rady Gminy Damnica z dnia 23 

listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica na 

rok 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/603/2024 zmieniający uchwałę      

Nr LII/569/2023 Rady Gminy Damnica z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Damnica na rok 2024 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia mieszkania wspomaganego oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia mieszkania wspomaganego oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/604/2024 w sprawie utworzenia 

mieszkania wspomaganego oraz określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w tym mieszkaniu, została podjęta. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie                                 

w dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy części nieruchomości nr 14/2 położonej w obrębie geodezyjnym 

Damno. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/605/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy części nieruchomości nr 159 i nr 298, o powierzchni umieszczenia     

w jezdni – 0,354 m
2
, w poboczu – 0,0736 m

2
, położonych w obrębie geodezyjnym Sąborze. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                      

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/606/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy części nieruchomości nr 159 i nr 298, o powierzchni umieszczenia  

w jezdni – 11,73 m
2
, w poboczu – 0,47 m

2
, położonych w obrębie geodezyjnym Sąborze. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/607/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Salę opuściła radna E. Diegner. 

Stan Rady – 13 radnych. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 204/17 w obrębie geodezyjnym Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/608/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 60/37 w obrębie geodezyjnym Karzniczka. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/609/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

 



20 
 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/610/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bięcino. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bięcino 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/611/2024 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bięcino, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Karzniczka. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Karzniczka 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/612/2024 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Karzniczka, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica 

na okres od 1 stycznia 2024 r. do 30 kwietnia 2024 r. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica 

na okres od 1 stycznia 2024 r. do 30 kwietnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/613/2024 w sprawie uchwalenia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica na okres od 1 stycznia 2024 r. do           

30 kwietnia 2024 r., została podjęta. 

 

Ad. 21 

Zgodnie z § 52 ust. 1 Statutu Gminy Damnica, przewodniczący Komisji stałych, co najmniej 

raz w roku przedstawiają Radzie Gminy sprawozdanie z działalności Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedłożyli Radzie Gminy sprawozdania z pracy za 2023 rok. 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 4 – 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi lub pytania              

w kwestii złożonych sprawozdań? 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdań z pracy Komisji Rady za 2023 rok. 

 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 2/10 w obrębie geodezyjnym Domaradz. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/614/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, 

Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Diegner, Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LVI/615/2024 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym 

specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. została podjęta. 

 

Ad. 24 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał o obowiązku złożenia przez radnych oświadczeń 

majątkowych na 2 miesiące przed upływem kadencji. 

 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytaniem, czy w ramach przeprowadzonej inwestycji pn. 

„Modernizacja dróg osiedlowych w Damnicy”  wykonany został kanał technologiczny dla 

przebiegu gazu? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że kanały technologiczne budowane były ale nie 

wszędzie. Budowane były w miejscach, gdzie wymagałoby to rozbiórki ewentualnie chodnika 

lub drogi asfaltowej. Natomiast w miejscach, gdzie można wymienić kostkę brukową             

w drogach lub chodnikach takich kanałów nie planowano, ponieważ nie uzyskano zgody 

firmy, która będzie się tym zajmowała. Gmina posiada projekty na te miejsca 

 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytanie w kwestii wodociągu przy Ulicy Lipowej           

w Damnicy, który wg planów miał został wymieniony w trakcie modernizacji drogi 

osiedlowej. Ostatecznie wodociągu nie wymieniono i pozostał na terenie prywatnym. Co się 

zmieniło? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że w związku z tym, że w trakcie przebudowy dróg 

osiedlowych należało wymienić sieć wodociągowa przy ulicy Korczaka i Gmina poniosła 

bardzo duże koszty, zadanie wymiany sieci wodociągowej przy ulicy Lipowej realizowane 

będzie w dalszym etapie. 

 

Radny Z. Kaźmierski w imieniu mieszkańców zwrócił się do Dyrektor ZGK A. Winsztal       

w następujących sprawach. W miejscu usunięcia awarii nitki wodociągowej za sklepem             

w Bobrownikach zapadła się nieco droga i mieszkańcy proszą o naprawę. Kolejna sprawa to 

także po naprawie awarii wodociągi przy Blokach w Bobrownikach źle zostały ułożone płyty 

chodnikowe. Prośba o naprawę. 

 

Sołtys W. Francuz podziękował Wójtowi A. Kordylasowi, że dzięki dobrej współpracy z 

Posłem Piotrem Mullerem chwili obecnej w trakcie przebudowy jest droga Bobrowniki-
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Grapice. Mieszkańcy bardzo długo czekali na przebudowę tej drogi i są bardzo wdzięczni. 

Podziękował także dyrektor ZGK A. Winsztal, Wójtowi Gminy i Przewodniczącemu Rady za 

udrożnienie przepustu w Wisznie. 

Sołtys W. Francuz zwrócił się z pytaniem w temacie dofinansowania wymiany pieców, od 

kiedy i czy będzie dofinasowanie wstecz. 

 

Wójta Gminy A. Kordylas wyjaśnił, że Gmina wyszła z inicjatywa dofinansowania wymiany 

pieców, ponieważ z końcem września mija pierwszy termin wymiany. Zgodnie 

prowadzonymi rozmowami z radnymi, że skoro Gmina dofinansowuje budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków chcielibyśmy także dofinansować dla każdego 

mieszkańca, który złoży odpowiedni wniosek dofinansować do 10.000 zł. wymianę pieca. Jest 

wiele różnych źródeł dofinansowania m.in. Czyste Powietrze a także program realizowany 

przez województwo. W tej chwili inicjatywa jest na etapie konsultacji. Po rozmowach z 

mieszkańcami m.in. w Świtałach, przyjęto, że program dofinansowania obowiązywałby od 

początku tego roku. Natomiast w tej chwili Gmina musi wystąpić do OKIS-u i innych 

instytucji, aby zaproponować Radzie ten projekt. Jak sytuacja pozwoli zostanie to zrobione 

jak najszybciej. 

 

 

Ad. 25 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:50 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady LVI Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


